

# Signerat dokument

via <https://signera.ebox.nu>



## Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll sm 3.pdf

Storlek: 201209 byte

Hashvärde SHA256:

03b23cdcecac7e97e16c885f7628fe54dcac0a25a23dfbfb8a1d744a89c7440

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

## Signerat av 3:

**CHARLOTTE ANDERSSON**

Signerat med BankID 2023-06-29 17:34 Ref: e6568893-bc1b-42ef-8564-0c60516543d4

**KARIN NORDENFELT**

Signerat med BankID 2023-07-03 14:33 Ref: 846d540d-a061-4fd4-a341-69e95c290635

**Per Gustav Björnskiöld**

Signerat med BankID 2023-07-18 11:28 Ref: c2afb9c9-224d-4cdd-882f-e4582dae7247

## Dagordning sm 3, 2023-06-20, Teams

### Närvarande:

Charlotte Andersson (CA) Ordförande  
Karin Nordenfelt (KN) Sekreterare  
Per Björnskiöld (PB) Ledamot, Vice Ordförande  
Anna Bailey (AB) Ledamot  
Joachim Brischewski (JB) Generalsekreterare  
P-O Claesson (PC) ledamot  
Frida Svensson (FS) ledamot  
Henrik Nilsson (HN) ledamot

### §1. Mötets öppnande

Ordföranden hälsar välkommen och öppnar mötet.

### §2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes med tillägg av två punkter.  
Brev från Mölndal gällande SM.  
Pararodd och annons som ligger ute.

### §3. Val av ledamot att justera protokollet

Per Björnskiöld valdes till justerare av protokollet.

### §4. Föregående mötesprotokoll

Inget att anmärka.

### §5. Aktivitetslistan och verksamhetsplan

Deadline för redovisningar till RF 230901, gällande uppgifter om landslagsverksamhet och Projektstöd IF och verksamhetsplaner RIG och NIU. Ansvariga har blivit informerade om detta. Arbetsgrupper har kommit i gång gällande projekten tävling och regatta och SM-klasser. Projekten kommer att slås ihop så det blir mer effektivt.

Verksamhetsplan: Diskussion kring verksamhetsmålet hållbara föreningar. Hur tror vi att vi växer inom rodd för att få hållbara föreningar? Hur kan vi få mer verksamhet i befintliga föreningar? Det är ett långsiktigt arbete där vi behöver arbeta med bredden.

TW arbetar med att ge föreningar stöd på olika vis i form av exempelvis återstartsstöd.

Förbundets uppgift är att stötta föreningar så de kan växa.

Vi bjuder in TW till nästa styrelsemöte så han kan berätta mer om vad han gör.

Frågan ställdes om vi från styrelsen ska skapa en arbetsgrupp som kan stötta upp i dessa frågor.

### §6. Besluts punkter

- a) (CA) Datum för uppföljning av Roddforum/Grillkväll: Denna kommer hållas 29 juli i samband med sprint-SM i Hjälmjön/Örkelljunga. Vi hoppas på stor medverkan och dialog tas med de som arrangerar tävlingen.

### §7. Lägesrapport av verksamheten från GS och kansli

Projektstöd SF, funktionsnedsättning: annons om Projektledare ligger ute på hemsidan för att få i gång arbetet. 25% tjänst har annonserats ut. Denna person ska arbeta med att göra en kartläggning av vilka behov vi har framåt för att kunna arbeta med pararodd.

Diskussion kring att få in medlemmar från klubbar, som är intresserade av denna fråga, togs upp för att kunna få in erfarenhet från redan pågående arbete. AB, JB och PC sätter sig ned för att diskutera vidare och eventuellt utforma en annons utifrån vad som bestäms här.

Skolprojektet med kustroddbåtarna är igång med gott resultat. Det är mycket uppskattat. Vi har varit i Kungälv, Lundsberg, Akademiska, Lidingö, Ryr sjön, Avesta, Västervik, Oskarshamn och Kalmar.

Återstartstöd är fördelat, alla medel reserverade.

Licensmodulen går ut inför årsskiftet. Nytt system för licenshantering behöver implementeras.

Andra förbund har det i sina tävlingsprogram.

### §8. Lägesrapport från Sportchefen

Vi är mitt i säsongen och det rullar på. Tävlingar på junior- och seniorsidan har gett resultat vi förväntat oss. Arbete kvarstår för att kunna nå ännu bättre resultat, och förhoppningen är att dessa ska kunna nås längre fram i säsongen.

PC och Marko arbetar med att få i gång en form av talanggrupp, så vi kan få in nya roddare.

Samarbete med Litauen är på gång med träningsläger i augusti för utvecklingsgruppen och även de som ska till VM/EM.

Kustrodd: World Beach games är på gång och vi kommer ha två roddare på plats.

### §9. Lägesrapport från RIG och NIU

RIG och NIU-gruppmöten genomförda.

Elevenkåten på RIG gicks igenom vid detta möte. Framöver kommer vi ta ett bredare grepp kring vad som händer rent resultatmässigt och psykosocialt.

Mattias lämnas över NIU till Ann-Louise. 5 elever till hösten. Bra möte och en verksamhetsplan ska tas fram.

### §10. Ekonomisk rapport

Ekonomi är under kontroll. Inget att anmärka på.

### §11. Informationspunkter

- a) (GS) Domarrapport Rådasiöregattan
- b) (GS) Domarrapport Ryr sjön har inkommit, vilket uppskattas.
- c) (KN) Rapport från Kommunikationsgruppen: regelbundna möten 1 gång per månad för att följa upp möten. Tips på fler medlemmar till kommunikationsgruppen tas gärna emot.
- d) (GS) Vätterregattan inställd
- e) (PB) Rapport från projektgrupper: Första styrgruppsmöte kommer hållas nästa vecka. 7-8 namn som vill vara med. Projekten kommer slås ihop till ett då det kommer bli mer effektivt och projekten hör ihop. Dialog med arrangörerna kommer startas upp efter säsongen.
- f) (CA) Rapport från RIM: JB och CA har varit på mötet. Fått in 2 nya förbund i RF, funktionell fitness och E-sportsförbundet. Schackförbundet har kommit med i RF-SISU. Ny ordförande till RF, Karl-Erik Nilsson. God dialog har upprättats med den nya ordföranden.
- g) (PB) European Rowing: PB har medverkat på detta möte. Beslutar varje år vilka övriga klasser utöver OS-programmet som ska vara med på regattorna. Uppstod diskussion kring ryskt och belarusiskt deltagande på regattor.

§12. Inkomna skrivelser samt ev. korrespondens med myndigheter etc.



- a) (GS) WR Circular No. 4  
Kongressen i Belgrad: Vårt deltagande ska vara anmält 11 juli. Förhoppningen är att vår ordförande kan åka tillsammans med antingen JB eller PC.
- b) (GS) Brev från finska roddförbundet ang, RUS/BLR  
Beslutet för RUS/BLR är taget och JB skriver ihop ett svar till finska roddförbundet om att vi håller med men att beslutet är taget.
- c) (GS) Brev från regattaarrangörerna angående SM-klasser. Projekt är på gång som kommer se över klasserna inför nästa säsong. PB svarar regattaarrangörerna och vi ändrar ingenting mitt i säsong.

### **§13. Övriga frågor**

Roddforum och Coaches Conference, vi behöver fundera kring vart dessa kan hållas till hösten. Saknas ett styrelseprotokoll från föregående styrelse.

### **§14. Tid och plats för nästa möte**

Kommer att hållas den 8 augusti kl 19.30 via Teams.

### **§15. Mötets avslutning.**

Ordföranden avslutar mötet och tackar för ett bra möte.